Erratum for Open File 8224
 
This open file was originally released with some errors in appendices A and B. These errors did not affect the conclusions of the report.

The errors have been corrected as described below. If you downloaded this open file before December 22, 2017, you will need to download it again to obtain the corrected publication.

· Appendix A, ‘Area of interest 1’ sheet:
· in the rows corresponding to polygons 23 and 24, some values have been modified (in some cases, the values in the two rows were inverted);
· the column titled “Area 2011 (m2)” has been deleted from the ‘Google Earth’ section because the data had not been used in the study;
· a column titled “Area 2012 (m2)” has been added to the ‘Digital Globe Worldview 2’ section.
· Appendix B:
· some spelling errors have been corrected;
· cells in the ‘Geomorphological Observations’ column have been colour-coded.

Erratum date: 2017/12/22

Errata pour le Dossier public 8224

Lors de sa diffusion initiale, ce dossier public renfermait des erreurs dans ses annexes A et B. Ces erreurs n’affectaient pas les conclusions du rapport. 

Les erreurs ont maintenant été corrigées, comme le décrit la liste ci-dessous. Si vous avez téléchargé ce dossier public avant le 22 décembre 2017, vous devrez le télécharger à nouveau pour obtenir la publication corrigée.

· Annexe A, feuille «Area of interest 1» :
· dans les rangées correspondant aux polygones 23 and 24, certaines valeurs ont été modifiées (dans certains cas, les valeurs dans les deux rangées étaient interverties);
· la colonne intitulée «Area 2011 (m2)» a été éliminée de la section «Google Earth» parce que les données n’avaient pas été utilisées dans l’étude;
· une colonne intitulée «Area 2012 (m2)» a été ajoutée à la section «Digital Globe Worldview 2».
· Annexe B : 
· des fautes d’orthographe ont été corrigées;
· les cellules dans la colonne «Geomorphological Observations» ont été codifiées par couleur.
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